
 

 

Beretning fra Opdrætterudvalget 2015 

Medlemmer i Opdrætterudvalget i 2015 var:  
 

Anette Larsen (Sekretær) 
Anne-Marie Jersin 
Susanne Jensen 

Randi Pedersen (Formand). 
 

I 2015 trådte udvalget sammen en enkelt gang for at planlægge arbejdet med en 

”årsrapport”, som skal samle informationer og statistik, der kan hjælpe opdrættere i 

deres avlsarbejde og som vil være interessante for øvrige, der er interesserede i 

racen.  

Arbejdet med rapporten har været sat på stand-by under en del af året, da andre 

projekter optog undertegnedes tid. Det beklager jeg og det vil jeg råde bod på i 2016, 

så vi kan få søsat projektet, så medlemmerne kan byde ind med kommentarer på 

form og indhold.  

I slutningen af 2015 blev der åbnet en mulighed fra DRK’s bestyrelse, for at der kan 

søges økonomisk støtte til arrangementer, der har til formål at udbrede kendskabet til 

en race og dens funktion. Det er jo sød musik i udvalgets øre, så det er noget, vi også 

vil tage med i vores arbejde i 2016. 

Jeg vil slutte med at sige udvalgets medlemmer en stor tak for et godt og konstruktivt 

samarbejde i 2015. Jeg ser frem til at fortsætte arbejdet i 2016. 

På udvalgets vegne 
Randi Pedersen 
Formand 
 


